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INTERPEI.AOA

dotyczqca

w zwiqzku z obchodzona w tym roku 80 rocznic4 wybuchu il wojny Swiatowej, zwracam siq z zapytaniem,

czy zostanQ podjqte prace, majqce na celu zar6wno uporzqdkowanie terenu wok6l Jeziora Grzywno,

{ poro$nigte trawq haldy pokruszonego asfaltu i betonu, spr6chniate druewa, pofamana tablica informacyjna,

uszkodzone fawki' brak koszy na 6mieci) jak i prace majqce na celu upamiqtnienie miejsca, kt6re stanowi

tragicrnq i bolesnq kartq najnowszej historiiwocfawka.

Pragnq w tym miejscu nadmienii, ii wielu wloclawian, szczeg6lnie mlodszego pokolenia nie zna historii

tego miejsca i los6w jego mieszkafic6w, zatem dziatania podjqte w tym kierunku przyniostyby

w przyszlo$ci wymierny efekt edukacyjny.
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